
PROTOKÓŁ NR 1/2018 

 posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

z dnia 22 listopada  2018 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zawadzki Piotr, Przewodniczący Komisji 

2. Matwiejuk Jarosław,  członek komisji 

3. Piotrowska Krystyna, członek komisji 

4. Wierciński Wojciech, członek komisji 

5. Zambrowski Paweł, członek komisji 

6. Dorota Kędra Ptaszyńska, Wójt  Gminy 

7. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

 

Posiedzenie odbyto w budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach w godz. 1310 – 1340 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji. 

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Ukonstytuowanie się komisji / wybór Przewodniczącego Komisji 

2. Omówienie projektu uchwały Rady Gminy w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu 

gminy na 2018 rok 

Ad pkt 1. Radny Pan Wierciński Wojciech zgłosił Kandydaturę Pana Zawadzkiego Piotra na 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  Pan Zawadzki Piotr wyraził zgodę. 

Więcej Kandydatur nie zgłoszono. Radni uwag nie zgłosili jednogłośnie zaakceptowali Pana Piotra 

Zawadzkiego na Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju gospodarczego. 

Ad pkt 2. Projekt uchwały Nr I/7/2018 dotyczący zmiany budżetu gminy przedstawiła Wójt Gminy. 

Wójt poinformowała, że na doposażenie jednostki OSP w Andryjankach, podpisała umowę z Ministrem 

Sprawiedliwości na kwotę 67 tys zł ze środków Funduszu Pokrzywdzonym oraz Pomocy 

Postpenitencjarnej - Funduszu Sprawiedliwości z przeznaczeniem na zakup wyposażenia i urządzeń 

ratownictwa, niezbędnych do udzielania pomocy poszkodowanym bezpośrednio na miejscu popełnienia 

przestępstwa. Do ujęcia jednostki w Krajowym Systemie Ratownictwa Gaśniczego, należy posiadać 

odpowiednie specjalistyczne wyposażenie i przeszkolenie. 

Pani Krystyna Piotrowska zapytała, czy nowy wóz strażacki ma takie wyposażenie. 

Wójt odpowiedziała, że nowy samochód nie posiada wyposażenia. Nowy wóz strażacki, będzie 

przeznaczony do OSP w Boćkach, a wóz z OSP Boćki zostanie przekazany do OSP w Andryjankach. 

Wypowiedź Wójta uzupełniła Skarbnik Gminy, że zachodzi jeszcze potrzeba dokonania przesunięć 

środków w ramach Funduszu Sołeckiego, ponieważ wieś Wiercień, Piotrowo Trojany  i wieś Dziecinne, 

zmieniły zdanie do co wykorzystania pieniędzy i trzeba wprowadzić zmiany. 

Dokonuje się przesunięcia  środków między rozdziałami w kwocie 1300 zł na wypłatę wynagrodzenia 

za sprawowanie opieki, nadzoru i organizowania zajęć na obiekcie sportowym. 

Radni uwag do proponowanych zmian nie zgłosili, jednogłośnie zaakceptowali proponowane zmiany. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował: Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji 

Piotr Zawadzki 

 


